



מדינת ישראל

שר הביטחון

Administrative Seizure Order (ASO - 53/25)

Anti-Terrorism Law 5776-2016

Pursuant to my authority according to sections 56(b)(1) and 56(b)(2) of the Anti-Terrorism Law 5776 - 2016 (hereafter - **the Law**), and having been convinced that the cryptocurrency wallets specified in the below list (hereafter - **the Property**), are property of the designated terrorist organization **HAMAS**³, or property used for the perpetration of a severe terror crime as defined by the Law; I hereby order the seizure of the property and of any other virtual asset that is found or will be found in the wallets, as stated, in order to confiscate the same subject to the provisions of section 66 of the Law.

Any person who in the course of business or in the performance of his duties was requested to perform an action involving the property, or who received the property to his possession, custody or control, shall report the same to the Israel Police in accordance with sections 33(a) and 34 of the Law and to the National Bureau for Counter Terror Financing (NBCTF) at the Ministry of Defense.

This order will remain in effect for a period of two years from the date of its signature, or until an order for the forfeiture of the property seized hereby is signed, pursuant to section 66 of the Law.

أمر حجز إداري (أ.ح. 53/25) قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016

بموجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادتين 56(ب)(1) و 56(ب)(2) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، وبعد أن تشكلت لدي قناعة بأن محافظ وعناوين العملات المشفرة المفصلة ضمن القائمة المرفقة بهذا الأمر (التي يشار إليها فيما يلي بـ "الممتلكات") هي ممتلكات خاصة المنظمة الإرهابية المعلنه حماس²، أو أنها عبارة عن ممتلكات تم من خلالها ارتكاب مخالفة إرهاب خطيرة حسب تعريفها القانوني، فإنني أصدر أمراً بالحجز المؤقت للممتلكات ولكل أصل افتراضي يوجد وسيكون موجوداً في حسابات الزبون المذكورة، لأجل مصادرتها رهناً بأحكام المادة 66 من القانون.

أي شخص طُلب منه خلال مزاوله أعماله التجارية أو أداء مهامه، إنجاز معاملة ما من خلال الممتلكات المذكورة أو حصل على الممتلكات ليحتفظ بها في حوزته أو ليتصرف فيها، يجب عليه إبلاغ الشرطة الإسرائيلية عن ذلك بموجب أحكام المادتين 33(أ) و 34 من القانون وكذلك إبلاغ المقر الوطني للمحاربة الاقتصادية للإرهاب في وزارة الدفاع (NBCTF).

سيكون هذا الأمر ساري المفعول لمدة عامين بعد تاريخ توقيعه أو حتى تاريخ توقيع أمر حجز الممتلكات المضبوطة بموجب هذا، حسب المادة 66 من القانون.

يحق لأي شخص يدعي حقه في هذه الممتلكات أن يتقدم بما لديه من ادعاءات خطياً إلى رئيس المقر الوطني لمكافحة الإرهاب الاقتصادي في وزارة الدفاع خلال مدة شهرين بموجب أحكام

צו תפיסה מינהלי (צת - 53/25) חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016

בתוקף סמכותי לפי סעיפים 56(ב)(1) ו- 56(ב)(2) לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016 (להלן - **החוק**), ולאחר שהשתכנעתי כי ארנקי המטבעות הקריפטוגרפים המפורטים ברשימה שלהלן (להלן - **הרכוש**), הינם רכוש של ארגון הטרור המוכרז **חמאס**¹ או שהם רכוש שנעברה בו עבירת טרור חמורה כהגדרתו בחוק, הנני מורה על תפיסה של הרכוש ושל כל נכס וירטואלי שנמצא ושיימצא בארנקים אמור, לשם חילוטם בכפוף להוראות סעיף 66 לחוק.

התבקש אדם לעשות פעולה ברכוש כאמור במהלך עסקיו או במילוי תפקידו, או שהגיע הרכוש לרשותו, לחזקתו או לשליטתו, ידווח על כך למשטרת ישראל בהתאם להוראות סעיפים 33(א) ו-34 לחוק, וכן למטה הלאומי ללוחמה כלכלית בטרור במשרד הביטחון.

צו זה יעמוד בתוקף לתקופה של שנתיים מיום חתימתו או עד למועד חתימת צו לחילוט הרכוש שנתפס בזה, לפי סעיף 66 לחוק.

טוען לזכות ברכוש רשאי לטעון את טענותיו ולהגישן בכתב לראש המטה הלאומי ללוחמה כלכלית בטרור במשרד הביטחון בתוך חודשיים, בהתאם להוראות סעיף 61(א) לחוק. השגות יש להגיש באמצעות דואר אלקטרוני: nbctf@mod.gov.il

1 הוכרז ביום 15.9.1989. פורסם ביום 29.9.1989 ב"פ 3702, התשמ"ט עמ' 4330.

2 אילן פי התאריך המואף 15.9.1989. נשר פי התאריך המואף 29.9.1989 פי חקיקה המנשרות (3702) לעאם 1989, الصفحة 4330. Designated on Sept. 15, 1989. Published on Sept. 29, 1989 in the publications gazette 3702, 5749 p. 4330 3



מדינת ישראל

שר הביטחון

Any person claiming a right to the property may make their claims and submit them in writing to the Head of the National Bureau for Counter Terror Financing in the Ministry of Defense within two months, in accordance with the provisions of section 61(a) of the Law. Objections must be submitted by e-mail: nbctf@mod.gov.il .	المادة 61(أ) من القانون. على أن يتم تقديم الاعتراضات من خلال البريد الإلكتروني: nbctf@mod.gov.il	
---	---	--

USDT - Wallet Address			
1	TDcMZ5aSeMYrjtKs81wTZDpGG28Pig8ToS	12	TJThCjUk2xxMjz1iVzmyF1zF4o5jMGgeEN
2	TCNku13BsaKFV4EtrrfHg7KZG6prJPJVUa	13	TUqoe6uU3NGqaurwMfhZNufUCRHExFcurY
3	TUGhzM7bfQCYJX5fx925W8QxJvujkhvfp	14	TQ94t6LJc8p7tD4LuXRgniWB4Zc47C8oty
4	TJ6XWZ7jxPQCbgUHMBcWAC9gRmD2zDgzKo	15	TGD31KmBo2ZoTC53abxYKzt8YEjyT5b4qU
5	TDGzX59t5ePLJgNw2hPuWLAUREh5rVgRxL	16	TMS54Lx2dMFwJvJf2xNEdNMX8snbRZBTL5
6	TEHamYhtfqZgxohDXFJ7WyzvmuxuuJ8Jn6	17	TSxzxRkgHSJdhk1brV2Fw9fAjcD3iVxLsp
7	TKn1vjzXuJG8T49di18yWz6TXFmWu8w8dL	18	TYKRGnSUA45YNFBY6SmfCnskKp1DB6C6Cd
8	TL2UPnqfgF8QUf5zX8iQPbLGq2GHYkAds7	19	TSvgMXnAyfVvKpVzh2JjnhB72hvUtV4hJX
9	TJW6vKkVKJnNKTvVXQizMivQgmok5WQSXN	20	TMBqkNa9heMN3zeeEEvaWFtWKeJyWBWYpQ
10	TM5pvzwm9h1Dpu6hAiLn3vKqgG1dHkzLTZ	21	TAfGsxeQz9PQJ2wEgj7oR3cuiL3zCLqtWz
11	TKbz1b41yjdbs5Sv5L3ErbGSJaWRMJB9do		


ישראל כ"ץ
שר הביטחון

Israel Katz
Minister of Defense

إسرائيل كاتس
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

ח' כסלו תשפ"ו

תאריך (לועזי): التاريخ: Date:

23/11/2025